
Příloha č. 1: Rozhovor s místostarostou města Kravaře 

(Muczka, 2016): 

 

1. Jak vypadal zámecký park před výstavbou golfového hřiště a jak nyní? 

Došlo ke zlepšení parku, případně zhoršení parku? 

,,Po výstavbě golfového hřiště se vzhled parku velmi zlepšil. Před výstavbou byl park 

velmi zanedbáván, zarůstala tam tráva, neudržoval se. Lidé tam pouze chodili s králíky 

a brali si seno, které tam leželo. Po čase však ani to seno nepotřebovali a nevěděli, co 

s ním mají dělat. Golfový klub vyřešil tento problém za nás. Začal si pronajímat tyto 

plochy a došlo k úpravě celého parku. Park se zkultivoval a atraktivita parku se výrazně 

zvýšila. Zároveň nedošlo k žádnému kácení dřevin.“ 

 

2. Stará se golfový klub celkově o zámecký park?  

„Ano, golfový klub se stará o veškeré plochy, které má v pronájmu. Patří pod něj nejen 

samotné plochy golfového hřiště, ale také i blízké okolí, například přilehlé cestičky. 

V parku se však vyskytují i plochy, které patří městu. Tyto plochy jsou městem 

využívány a také spravovány.“ 

 

3. Domníváte se, že díky golfu město Kravaře lépe prosperuje (návštěvnost, 

daně)? 

,,Ano, určitě. Plochy, které klub využívá k hraní golfu, patří městu a golfový klub si je 

od města pronajímá. Za tyto plochy pak město dostává zaplaceno. Dále golfové hřiště 

zvyšuje návštěvnost města. Jezdí zde spousta jak českých, tak zahraničních návštěvníků 

a město vstupuje do povědomí veřejnosti. Co se týče daní, které klub platí, tak se 

domnívám, že z nich moc nemáme. Největší část jde na ministerstvo financí.“ 

 

4. Myslíte si, že část návštěvníků by do města nepřijela, kdyby zde nebylo 

golfové hřiště? 

,,Ano, podstatná část návštěvníků by do města nikdy nepřijela. Lidé zde jezdí cíleně za 

golfem. Nejezdí zde však jen golfisté, ale mnoho různých firem a institucí, které zde 

pořádají golfové turnaje a setkání.“ 

 



5. Myslíte si, že díky golfu region (okres Opava) lépe prosperuje?  

,,Většina návštěvníků, kteří na golf přijíždí, jezdí cíleně za golfem a nezbývá jim časový 

prostor na návštěvu jiných míst v regionu, než je město Kravaře a golfové hřiště v 

Šilheřovicích.“ 

 

6. Domníváte se, že golfové hřiště v Kravařích zviditelnilo toto město? 

,,Určitě. Golfové hřiště v Kravařích má velkou reklamu. Všude můžete vidět billboardy, 

na které klub naláká spoustu hráčů. Mají reklamy také v mnoha golfových časopisech 

a na internetu. Spousta návštěvníků zde dorazí díky těmto reklamám.“ 

 

7. Myslíte si, že golfové hřiště v Kravařích zviditelnilo celý region (okres 

Opava)? 

,,Ano, golfové hřiště v Kravařích pozvedává celý region, protože se v blízkosti nachází 

i další golfové hřiště – Šilheřovice. Mnoho hráčů, kteří si chodí zahrát k nám, si pak jde 

zahrát i do Šilheřovic. Kolegové z Klímkovic, kde je také golfové hřiště, se k nám 

přijeli inspirovat.“ 

 

8. Tráví Vaši občané volný čas v zámeckém parku? Jaký je jejich názor na 

golfové hřiště? 

,,Ano, zámecký park je takovým místem oddechu, kde tráví čas nejen golfisté, ale také 

mnoho občanů. Díky tomu, že parkem vedou cestičky, zde chodí hodně maminek 

s kočárky, staří obyvatelé, ale i mladí lidé. Díky projektu Silesia Golf Resortu zde 

vznikla cyklostezka, a tak zde tráví čas i mnoho sportovců. Park tedy nabízí občanům 

i jiné sportovní vyžití.“ 

,,Myslím si, že občané vnímají golfové hřiště pozitivně. Díky golfovému hřišti vznikl 

nádherný zámecký park, kde mohou trávit svůj volný čas nejen procházkami a sportem, 

ale také díváním se na to, jak se hraje golf. Je pravda, že jim golf částečně omezuje 

pohyb, ale jsou tam zábrany, kterým se vyhýbají. I tak zde mají mnoho prostoru.“ 

  



9. Jaký je názor občanů konkrétně na golfisty? 

,,Myslím si, že jim golfisté nevadí. Nijak zvlášť se o golfisty nezajímají. Tím, že se 

golfisté soustředí na hru, s kolemjdoucími moc nekomunikují. Golf však pro občany 

nabízí atraktivní podívanou. Návštěvníci parku pak sledují golfisty s napětím, jestli jim 

golfový míček spadne do vody či nikoliv. Je to takové zpestření parku.“ 

 

10. Jaký je názor občanů na resort, který tam díky golfu vznikl (restaurace, 

ubytování, spa)? 

,,Občané jsou s resortem spokojeni. Díky golfu zde vznikla restaurace, která je otevřena 

každý den. Dokonce zde vznikla i možnost menu, na které spousta občanů dochází. 

Probíhá zde i mnoho firemních akcí a školení, jelikož jsou prostory pěkné a zajímavé.“ 


